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دهقان پور تاکید کرد:

ضرورت تشکیل میز خدمت برای بهره برداران بخش کشاورزی فارس
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس بر لزوم تشکیل میز خدمت برای بهره برداران بخش کشاورزی این استان در زیر بخش های مختلف تولیدی

تاکید کرد و گفت: برای حل بخشی از مشکلات مردم میز های خدمت در مدیریت های شهرستانی و مراکز جهاد کشاورزی می بایست تشکیل شود.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، مجتبی دهقان پور در نشست وبیناری با مدیران شهرستانی جهاد کشاورزی تصریح کرد:
تولیدکنندگان و بهره بردارانی که در حوزه های مختلف مشکل دارند و سرمایه گذارانی که کارشان عقب افتاده منتظر یک پُلی از طرف ما هستند که باید

آن را به طور ویژه حل و یا در سازمان دنبال کنیم.

این مقام مسئول با بیان اینکه این جلسات باید به طور مستمر برگزار شود، اظهار کرد: تاکید می کنم انتظارم این است مدیران شهرستانی و دستگاه های
وابسته جلساتی را برپا و مشکلات ارباب رجوع را بشنوند و آنهایی که قابلیت حل دارد را حل کنند، شاید فقط نیاز به یک دستور یا تسریع در اقدامی

باشد.

وی با اشاره به اینکه شاید در برخی موارد به دلیل محدودیت ها و مشکلات در حوزه قانون گذاری قادر به رفع برخی موانع و مشکلات نباشیم، ابراز کرد:
پیش از این نیز مکررا عنوان شده است که در این شرایط باید رویکرد اقناعی بهره برداران در پیش بگیریم.

او در ادامه نشست با اذعان به اینکه یکی از حساسیت های امروز بخش کشاورزی مبحث سوخت است، بیان کرد: با توجه به تفاوت قیمت قابل
ملاحظه ای که مابین سوخت یارانه ای و سوخت آزاد وجود دارد، مدیران جهاد کشاورزی شهرستان ها می بایست در این خصوص نظارت های لازم و

کافی را داشته باشند.

به گفته وی؛ نظارت های مد نظر باید در موضوع تعداد تراکتور، ادوات و ماشین آلات و فعالیت واحدهای تولیدی که از سوخت بهره مند می شوند مثل
گلخانه ها و موارد شبیه آن باشد زیرا ممکن است آمارها و گزارش عملکرد ها خلاف واقعیت باشد.

دهقان پور بر لزوم نظارت های ستادی علاوه بر اقدامات شهرستانی در خصوص سوخت های تخصیص یافته تاکید کرد و افزود: باید بازدیدهایی انجام
و از نیروهایی که می توانند از آنها کمک بگیرند استفاده شود همچنین از سایر ظرفیت ها نیز باید بهره گرفت.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با طرح این موضوع که رئیس سازمان زمانی می تواند قوی باشد که مدیران قوی داشته باشد و مدیران قوی
هم باید کارشناسان خوب داشته باشند، اضافه کرد: اگر توفیقی حاصل می شود ماحصل تلاش جمعی است و اگر هم مشکلی هست بر می گردد به تک

تک اعضایی که باید کار را انجام دهند.

دهقان پور می افزاید: حوزه ما حوزه وسیعی است ولی می توانیم اقداماتی انجام دهیم و با یک نظارت و تقسیم کاری از عهده همه آن مشکلاتی که در
حوزه های تخصصی داریم بر بیاییم.

او؛ به موضوع گلخانه ها نیز پرداخت و گفت: بحث گلخانه ها یکی از سیاست هایی است که در وزارتخانه دارد دنبال می شود و استاندار محترم هم در
این خصوص بسیار تاکید داشته و اهتمام ویژه ای دارند. ما در برخی از شهرستان ها خیلی وضعیت خوبی نداریم و در برخی از شهرستان ها هم

اقداماتی انجام شده که قابل تقدیر است.

وی؛ بر لزوم تهیه گزارش ماهیانه از روند پیشرفت گلخانه ها و متقاضیان این حوزه تاکید کرد و افزود: با متقاضیانی که سرمایه گذار هستند ارتباط
داشته باشید و از این ظرفیت استفاده کنید، از ظرفیت فرمانداران و ائمه جمعه استفاده و چالش های بحران آب را مطرح کنید و فرصت های استفاده از

گلخانه را تبیین کنید، بسیار می توانند در توسعه گلخانه ها کمک کنند.

این مقام مسئول به اهمیت اجرای احکام تغییر کاربری ها نیز اشاره و تصریح کرد: تغییر کاربری جزو مواردی است که سعی می کنیم قبل از اینکه
بخواهد اتفاقی بیفتد برخورد کنیم، اجرای احکام برای ما مهم است.

او در حوزه امور اراضی به موضوع رفع تداخلات نیز اشاره و اظهار کرد: در بحث رفع تداخل همکاری مطلوبی بین سایر اجزایی که بایستی در این قضیه
دخالت داشته باشند اعم از ثبت و منابع طبیعی شکل گرفته است که می بایست تقویت شود تا بتوانیم رفع تداخلات را با حداکثر سرعت پیش ببریم و

عقب ماندگی های این موضوع جبران شود.

دهقان پور با اذعان به اینکه فعال نمودن واحدهای راکد و نیمه راکد یکی از موارد مورد نظر دولت محترم و شخص استاندار است، ابراز کرد: این
موضوع به عنوان یکی از پروژه های اولویت دار ما در حوزه های اقتصادی است از این رو اهتمام در این خصوص ضروری است و امیدواریم بیش از

سطح تعهدمان کار را پیش ببریم.


